

機仔細細好吹得！ 專利I型纖巧機身

Small Yet Powerful

Patented Slim Straight Design

德國寶Ultra Slim負離子速乾風筒採用革命性I字型機身，闊度僅46mm而重量只有約448克，榮獲外觀設計專利*。配備BLDC直流無刷摩打，轉速高達每分鐘105,000轉，極致纖巧輕盈而風力強勁，能極速吹乾濕髮並輕鬆打造百變造型。

Ultra Slim Hair Dryer sports a revolutionary patented* straight body that is only 46mm wide and 448g in weight. Its 105,000rpm high speed BLDC motor creates a constant strong air current that dries hair fast, letting you easily sculpt hairstyles while protecting your hair from damage caused by prolonged heating.

比傳統風筒更慳位

More Space-Saving Than Traditional Hairdryers

傳統風筒一般採用槍型或T字型設計，體積大且收納麻煩，而且吸風口多設於頂部末端，容易吸住及損傷頭髮；相比之下，德國寶Ultra Slim負離子速乾風筒的體積更細更輕，使用更簡單輕鬆。

Traditional hairdryers are bulky, and the air inlet is located at the backside of the dryer which means hair can easily get caught; but Ultra Slim Hair Dryer's air inlet is safely located at the bottom, and its I-shape design can fit easily into a drawer.



*專利號 Patent no:
202210467804.7

技術規格 | Product Specification

電壓 Voltage	220 V~
功率 Power	1200 W
頻率 Frequency	50 Hz
產品尺寸 Product Dimensions	(H)260 x (Ø)46 mm
包裝尺寸 Packing Dimensions	(H)321 x (W)171 x (D)72 mm
淨重 Net Weight	448 g
總連連包裝 Gross Weight	1 kg



圖片只供參考。Images are for reference only.
產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。中英文版本如有出入，一概以中文版為準。
Specification is subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most updated version. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.

德國寶（香港）有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

中國香港 Hong Kong, China

銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9號 +852 6530 5963
Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 3110 2030

土瓜灣新寶工商中心地舖 +852 9387 2380
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖 +852 9018 8648
Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 3907 0356



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed.



中國內地 Mainland China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 T. +86 757 2219 6888
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang, Shunde District, Foshan City

中國澳門 Macau, China

澳門青洲大馬路(青洲新路)515號 T. +853 2875 2699
美居廣場第二期1樓A座
1 Andar A, Edif. Mei Kui Kuong Cheong
Fase 2, 515 Av. do Conselheiro Borgia

HDR-1211-PS-23(1,1)



Ultra Slim負離子速乾風筒

HDR-1211



負離子護髮
Ionic



強勁風力
Powerful



纖巧輕盈
Lightweight



2款磁吸風咀 配合各種髮型所需

2 Attachable Magnetic Nozzles
For Setting Different Hairstyles

跟機附送集風咀及擴散風咀，以隔熱材料製造，貼心採用磁吸技術設計，安裝或更換簡單便捷。而風咀更可360°自由旋轉，輕鬆隨時切換吹風角度，打造理想髮型更得心應手。

Complimentary magnetic attachment nozzles are made of double-layered heat-resistant material, and can be easily attached, detached or rotated around 360° to suit any blow-drying angle.

擴散風咀
Gentle Hair Nozzle



金屬灰
Metallic Gray

集風咀
Styling Concentrator Nozzle



珍珠白
Pearl White

12種風速熱力組合 打造專業髮廊造型

12 Styling Settings
For Professional Salon Hairstyling At Home

配備高、中、低三檔風速及60°C、50°C、40°C、自然風四檔熱力選擇，依據不同造型需要自由配搭，靈活易用，讓您在家亦能簡單吹出星級髮型屋的專業百變造型。

3 wind speed settings and 4 heat settings of 60°C/50°C/40°C/Cool can be freely combined for different styling needs, letting you create professional salon hairstyles easily at home.



負離子呵護秀髮 打造光滑柔順髮絲

Ion Conditioning Technology
Reduces Frizz & Adds Shine

吹風同時釋出高濃度負離子，滲透髮絲中和正電荷，有效撫平髮絲減低毛躁，同時平衡頭髮水份及油脂分泌，使頭髮表面水潤順滑，打造光滑強韌秀髮之餘改善頭皮質素，全面滋潤及修護頭髮健康。

Releases high concentration ions that neutralize positive charge, effectively reducing frizz and smoothing hair cuticles to create a shiny appearance, at the same time locking in moisture within the hair strands to create healthy stronger hair.



強勁風力直達髮根 瞬間吹乾濕髮

High Speed Air Stream
Blow Dries Hair Super Fast

BLDC直流無刷馬達輸出超高風速達每秒23米，源源不斷的澎湃風量直達髮根帶走水份，相比一般風筒，吹頭更高效更省時間，同時能有效避免因吹頭時間過長而導致頭髮枯乾受損，絕對是長髮恩物。

BLDC motor with 23m/s high wind speed creates a constant strong air current that speedily dries wet hair, preventing hair from getting brittle due to prolonged heat-drying, saving you time while also gentle on your hair.



智能調控風溫 保護髮絲免受損傷

Smart Temperature Control
Prevents Hair Damage From Over-Heat Styling

內置智能熱感應系統，自動偵測發熱元件的實時溫度，確保出風溫度精準而穩定，防止髮絲過熱損傷，並在風筒因進風口堵塞而出現超溫時自動停機，用得安心又放心。

Built-in Smart Temperature Control system detects and adjusts airstream temperature to ensure air blown out will not be too hot causing hair damage; and should air inlet blockage happen, it acts as a safety mechanism and automatically turns off the hairdryer.

